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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-05-23, § 9  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 23 maj kl. 17:30 – 17:52 

 Plats Hantverkargatan 3D, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 29 maj 2023  

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Mikael Peterson (C), vice ordförande 

 

 Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP)  

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S) 

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

 
 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Ellinor Barosen 

Nilsson, Carina Braun, Susanne Olsson, Niklas Pettersson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, Mimmi 

Wingren, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 9 
Ny 7-spel konstgräs, spontanidrott och toalettbyggnad på 
Parkskolans BP, Farsta 2:1, genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2334 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt ny 7-
spels konstgräsplan, spontanidrottsyta och 
toalettbyggnad på Parkskolans BP till en 
investeringsutgift redovisad i bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av anläggande av 
ny 7-spels konstgräsplan, spontanidrottsyta och 
toalettbyggnad på Parkskolans BP till en 
investeringsutgift redovisad i bilaga 1 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 21 april 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Mikael Peterson (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
Det är välkommet och glädjande att det ska anläggas konstgräs 
på Parkskolans bollplan. Det ger ökade möjligheter för 
föreningar, skola och allmänhet att nyttja platsen. Att projektet 
också inrymmer en toalettbyggnad är viktigt i 
jämställdhetssynpunkt då vi vet att möjligheten till toaletter är 
extra viktigt för tjejer vid idrottsanläggningar. 
 
Det bör nämnas att anläggningen av konstgräs på Parkskolans 
bollplan inte är ett tillägg till Stockholms stads fotbollsplansbrist 
utan en kompensation för att Hökarängens bollplan försvinner. 
Resultat blir egentligen en minskning genom att två grusplaner 
blir till en konstgräsplan. 
 
Precis som vi påminde om redan i inriktningsbeslutet så har 
Vänsterpartiet lagt en skrivelse angående Parksskolans bollplan 
samt ett särskilt uttalande tillsammans med Socialdemokraterna 
kring det här projektet. Det har handlat om att platsen även 
borde få förstärkt belysning kvälls- och nattetid och att 
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upprustningen också borde omfatta området kring utegymmet 
och motionsslingan som ligger precis intill bollplanen. Det är 
därför mycket märkligt att inget av det nämns i varken tidigare 
inriktningsbeslut eller detta genomförandebeslut. Dessutom 
påminns vi här om vänsterstyrets motsägelsefulla framfart. I flera 
ärenden skriver de om vikten av förstärkt belysning på 
idrottsplatser nattetid men fattar beslut om att släcka lampor vid 
idrottsanläggningar tidigare än kl. 22.00.  
 
Något som också bekymrar är att fastighetskontoret tidigare 
skrivit att den parkering som planerats består av en 
handikapparkering och en plats för servicefordon intill den 
planerade toalettbyggnaden. Men i genomförandebeslutet står 
det nu att det inte är möjligt att skapa en handikappanpassad 
parkering eller angöring. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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